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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ RADY PRO VNITŘNÍ HODNOCENÍ  

SLEZSKÉ UNIVERZITY V OPAVĚ Č. 45 

 

Datum:  27. června 2023 

 

Přítomní:  Foltisová, Hledík, Hradilová, Janků, Kania, Klepek, Kočan, Kolaříková, Matejko-Peterka, 

Rykalová, Slaný, Stavárek, Tvrdoň, Weiss 

 

Omluveni: Gondková, Gongol, Hasík, Kamrádová 

 

Hosté: Holčapková, Šimečková 

 

Zahájení 

 

1. Přivítání: místopředsedkyně RVH doc. Weiss přivítala členy Rady pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity 

v Opavě na jejím prvním zasedání v novém funkčním období a sdělila, že vzhledem k nepřítomnosti rektora 

bude zasedání řídit v jeho zastoupení. Konstatovala, že je přítomno 14 z 18 členů a Rada je usnášeníschopná. 

Poté seznámila přítomné s programem zasedání a dotázala se, zda jsou návrhy na jeho změnu či doplnění. 

Žádné návrhy nebyly vzneseny. 

 

Jednání proběhlo hybridní formou, kdy část přítomných byla připojena prostřednictvím aplikace MS Teams. 

 

Průběh jednání 

 

1. Žádosti o akreditace: 

 

a) Projednávané žádosti: pror. Weiss sdělila, že žádné projednávané žádosti nebyly na dnešní zasedání 

doručeny. 

 

b) Žádosti po připomínkách: pror. Weiss sdělila, že žádné žádosti po připomínkách nebyly na dnešní 

zasedání doručeny. 

 

c) Nové žádosti: pror. Weiss informovala, že byly doručeny 3 nové žádosti, z toho 1 žádost o prodloužení 

platnosti akreditace. 

 

1. Žádost o akreditaci bakalářského SP Kamera, střihová skladba a digitální postprodukce. 

 

Diskuse 

Do diskuse se nezapojil nikdo z přítomných členů RVH. 

 

Usnesení 

Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě zřizuje pracovní skupinu pro posouzení žádosti o 

akreditaci bakalářského SP Kamera, střihová skladba a digitální postprodukce ve složení doc. Klepek 

(zpravodaj), doc. Tvrdoň. 

 

PRO:   12       

PROTI:    0     

ZDRŽELO SE:  2 

PŘÍTOMNÝCH: 14 

 

Usnesení bylo jednomyslně přijato. 

 

2. Žádost o prodloužení platnosti akreditace bakalářského SP Cestovní ruch a turismus. 
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Diskuse 

Do diskuse se nezapojil nikdo z přítomných členů RVH. 

 

Usnesení 

Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě zřizuje pracovní skupinu pro posouzení žádosti o 

prodloužení platnosti akreditace bakalářského SP Cestovní ruch a turismus ve složení doc. Slaný (zpravodaj), 

doc. Hledík. 

 

PRO:   13       

PROTI:    0     

ZDRŽELO SE:  1 

PŘÍTOMNÝCH: 14 

 

Usnesení bylo jednomyslně přijato. 

 

3. Žádost o akreditaci navazujícího magisterského SP Sociální politika ve veřejné správě. 

 

Diskuse 

Do diskuse se nezapojil nikdo z přítomných členů RVH. 

 

Usnesení 

Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě zřizuje pracovní skupinu pro posouzení žádosti o 

akreditaci navazujícího magisterského SP Sociální politika ve veřejné správě ve složení doc. Rykalová 

(zpravodaj), dr. Matejko-Peterka. 

 

PRO:   13      

PROTI:    0     

ZDRŽELO SE:  1 

PŘÍTOMNÝCH: 14 

 

Usnesení bylo jednomyslně přijato. 

 

Různé 

 

1. Sebehodnotící zpráva k žádosti o akreditaci SP – část I. Instituce: pror. Stavárek připomněl členům RVH, 

že část I. Sebehodnotící zprávy je společná pro všechny žádosti o akreditace předkládané ze strany SU na NAÚ 

a že tato část popisuje institucionální prostředí univerzity a to, jakým způsobem jsou naplňovány příslušné 

standardy NAÚ. Také uvedl, že zpráva platí jeden rok a poté je nutné ji aktualizovat. Nakonec konstatoval, že 

v dokumentu nebyly provedeny žádné razantní změny, byl pouze aktualizován a byla ověřena platnost a 

funkčnost odkazů. Členové RVH neměli k materiálu žádné připomínky. 

 

2. Koordinátoři systému zajišťování kvality: pror. Stavárek připomněl, že každá součást má svého 

koordinátora systému zajišťování kvality a seznámil členy RVH se stavem platným v minulém funkčním 

období. Dotázal se, zda s novým funkčním obdobím RVH došlo ke změnám koordinátorů. Z odpovědí 

zástupců jednotlivých součástí vyplynulo, že ke změně došlo na MÚ, kde byl koordinátorem kvality jmenován 

doc. Hasík, který nahradil doc. Kočana, a na OPF, kde byl koordinátorem kvality jmenován doc. Klepek, který 

nahradil doc. Lebiedzika. Koordinátoři kvality na ostatních součástech zůstávají beze změny. 

 

3. Zpráva o vnitřním hodnocení: pror. Stavárek také připomněl, že podle zákona je nutné minimálně jednou za 

pět let zpracovat Zprávu o vnitřním hodnocení. Vzhledem k tomu, že ke 31. 8. 2022 byl dokončen první cyklus 

hodnocení tvůrčí činnosti všech pracovišť SU, bude nově ZoVH obsahovat zejména popis toho, jaká proběhla 

hodnocení a jaké jsou jejich hlavní výsledky, přijatá preventivní, popřípadě nápravná opatření, vyhodnocení 

silných a slabých stránek, příležitostí a rizik a doporučení pro další rozvoj univerzity a systému zajišťování a 

vnitřního hodnocení kvality, tak jak požadují Pravidla. Požádal proto zástupce součástí o zaslání informací o 

tom, jak vedení součástí naložilo se závěry hodnotících komisí, jaká přijalo opatření k nápravě případných 

nedostatků. 

 



Rada pro vnitřní hodnocení SU   

 

3 Rada pro vnitřní hodnocení SU 

  

4. Harmonogram hodnocení na AR 2023/2024: pror. Stavárek upozornil členy RVH na to, že podle Pravidel 

mají vedoucí součástí povinnost do 31. 8. příslušného akademického roku podat návrh harmonogramu 

hodnocení studijních programů a tvůrčí činnosti pro nadcházející akademický rok. Požádal tedy o dodání 

daného harmonogramu na zářijové zasedání RVH. V této souvislosti také uvedl, že hodnocení studijních 

programů by mělo proběhnout alespoň jednou za dobu platnosti akreditace. 

 

5. Termín příštího zasedání RVH: pror. Weiss sdělila, že termín dalšího zasedání RVH je stanoven na úterý 5. 

9. 2023 ve 13 hod. Zároveň sdělila i termín říjnového zasedání RVH, které je naplánováno na úterý 10. 10. 

2023 od 13. hod. 

 

6. Ukončení: pror. Weiss poděkovala členům RVH za účast a jednání ukončila. 

 

 

 

Materiály pro příští zasedání je nutno dodat Bc. Holčapkové nejpozději do pondělí 28. 8. 20 32  do 8:00 hod. 

 

 

Za správnost odpovídá: doc. PhDr. Michaela Weiss, Ph.D. 

Zapsala: Ing. Petra Skoumalová 
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